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• Udstykningssagen kører fortsat- Konkursbo og kommunen er i dialog om de 
ejendomsskatterestancer der påhviler konkursboet. Vores advokat er i dialog med 
parterne. 
 

• Lamperne bliver der kigget på ultimo oktober måned 2017. 
 

• De nødvendige broreparationer / udskiftning sker også ultimo oktober måned 2017. 
 

• Der plantes blomsterløg ved indgangsportalen, Guldborgsund-blandingen som er kendt i 
andre dele af Marielyst og i kommunen generelt. 
 

• Der kigger på spuling af drænledninger, der er problemer med meget vand, og det er 
formentligt fordi der er udfordringer med drænsystemet. 
 

• Udgift til spuling af dræn er bekostelig og ikke med i budgettet, hvorfor det må antages 
at vi får underskud i grundejerforeningen for 2017. 
 

• Den årlige sø klipnings tur er tilendebragt og færdig. 
 

• Der har været afholdt ERFA-møde for alle formænd. Og alle grundejerforeninger har 
været samlet for at drøfte evt. samarbejde omkring vedligeholdelse af områdets veje. 
 

• Vi har fået henvendelse om etablering af internet og bredbredbånd i området, men vi 
går ikke i dialog herom, da det vil kræve at antenne og paraboler, som vores deklaration 
ikke giver mulighed for. 
 

• Der kigget på et enkelt skur som strider meget mod deklarationen. 

 


